

Title (en)

Mounting assembly for suspension lighting fixtures.

Title (de)

Montagegarnitur für hängende Beleuchtungskörper.

Title (fr)

Ensemble de montage pour appareil d'éclairage suspendu.

Publication

EP 0252013 A2 19880107 (DE)

Application

EP 87810380 A 19870702

Priority

CH 271486 A 19860704

Abstract (en)

A mounting assembly which can be mounted and dismounted simply for lighting fixtures suspended from horizontal or inclined ceilings or furniture parts permits high mechanical loadability and effective electrical contact. The mounting assembly consists of - a socket-contact insert (20) with holders (24), which is fixed to the ceiling or furniture part and is screened by a cover (26), and - a compactly constructed plug housing (30) having plug pins (34) arranged in accordance with the socketcontacts (22), a manually operable retaining device (40) for form-fitting engagement with the holders (24) of the socket-contact insert (20), and means for suspending the lighting fixture. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine einfach montier- und demontierbare Montagegarnitur für an horizontalen oder geneigten Decken bzw. Möbelteilen hängende Beleuchtungskörper ermöglicht eine hohe mechanische Belastbarkeit und guten elektrischen Kontakt. Die Montagegarnitur besteht aus - einem an der Decke oder am Möbelteil befestigten, mit einer Abdeckung (26) abgeschirmten Steckbuchseinsatz (20) mit Haltern (24) und - einem kompakt ausgebildeten Steckergehäuse (30) mit entsprechend den Steckbuchsen (22) angeordneten Steckerstiften (34), einer manuell betätigbaren Haltevorrichtung (40) zum formschlüssigen Eingriff mit den Haltern (24) des Steckbuchseinsatzes (20) und Mitteln zum Aufhängen des Beleuchtungskörpers.

IPC 1-7

F21V 21/02

IPC 8 full level

F21V 21/03 (2006.01)

CPC (source: EP)

F21V 21/03 (2013.01)

Cited by

RU2496052C2; EP0895023A3; DE102012006164B4; FR2746551A1; ES2121687A1; DE19913150A1; DE19913150B4

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0252013 A2 19880107; EP 0252013 A3 19881228

DOCDB simple family (application)

EP 87810380 A 19870702